
 

 

Zápis z jednání 
Dopravní komise Rady Kraje Vysočina č. 2/2020  

konaného dne 13. 2. 2020 
 
Přítomni: 

1. Pavel Štefan 8. Aleš Kratina (předseda) 

2. Libor Joukl 9. Petr Piáček 

3. Vladimír Černý (místopředseda) 10. Josef Mach 

4. Dalibor Pituch 11. Eva Dlouhá 

5. Josef Jambor 12. Jaroslav Jirků 

6. Zdeněk Kenovský 13. Pavel Šabata 

7. Alena Malá 14. Hana Strnadová (tajemnice) 

 
Nepřítomni (omluveni): 

1. Vladimír Malý 2. Milan Vlček 

 
Hosté: 

1. Pavel Bartoš (KrÚ, odbor dopravy a silničního hospodářství) 

2. Jiří Antonů (RROS KV) 

3. Radovan Necid (KSÚSV) 
 
Program: 
 

1. Zahájení jednání, schválení programu, schválení zápisu; 

2. Kontrola plnění usnesení z minulých jednání; 

3. Aktuální informace z odboru dopravy a silničního hospodářství; 

4. Projekt Veřejná doprava Vysočiny – shrnutí aktuálního stavu; 

5. Různé; 

6. Závěr. 

 
1. Zahájení jednání, schválení programu, schválení zápisu 
Aleš Kratina, předseda Dopravní komise Rady Kraje Vysočina, přivítal všechny přítomné  
a zahájil jednání. Dle počtu přítomných členů konstatoval, že je komise usnášeníschopná. 
Přednesl návrh programu jednání, který byl přítomnými členy schválen. K zápisu z minulého 
jednání nebyly vzneseny žádné připomínky. 
Aleš Kratina omluvil radního pro oblast dopravy a silničního hospodářství Jana Hyliše. 
 
 
2. Kontrola plnění usnesení z minulých jednání 
Usnesení 001/01/2020/DK Dopravní komise Rady Kraje Vysočina doporučuje Radě Kraje 
Vysočina doporučit Zastupitelstvu Kraje Vysočina vyhlásit program „Bezpečná silnice 2020“. 
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3. Aktuální informace z odboru dopravy a silničního hospodářství 
Hana Strnadová předložila následující informace: 

- pokračuje příprava na zahájení realizace staveb na letošní rok; 
- vzhledem k průběhu zimy pokračují práce na rozestavěných stavbách z loňského roku;  
- vyjmenovala akce zařazené do financování z 91. výzvy IROP; 
- zastupitelstvo kraje schválilo povýšení rozpočtu kraje, kapitoly Doprava z disponibilního 

zůstatku roku 2019 o 150 mil. Kč – 50 mil. Kč příloha D2, 82 mil. příloha D1B Kč, 
18 mil. Kč příloha D1A. Seznam akcí bude vložen na uložiště dopravní komise; 

- je vydáno pravomocné stavební povolení na akci Letiště Jihlava – dostavba zpevněné 
dráhy, dokončuje se  projektová dokumentace pro provedení stavby; 

- probíhá příprava podkladů pro akce, které kraj plánuje přihlásit do případné 95. výzvy 
IROP. 

 
Aleš Kratina požádal o důkladnou opravu komunikace II/360 v úseku Trnava – Rudíkov.  
 
 
4. Projekt Veřejná doprava Vysočiny – shrnutí aktuálního stavu 
Pavel Bartoš poskytl aktuální informace k projektu Veřejná doprava Vysočiny (VDV): 

- jízdní řády – k 16. 3. 2020 bude realizována úprava jízdních řádů tak, aby došlo ke 
stabilizaci koncepce jízdního řádu. V rámci jednání byl řešen také stav vozby.  

- tarif VDV – 4. 2. 2020 bylo vydáno nařízení rady kraje o maximálních cenách dopravců 
zapojených do integrovaného dopravního systému. 1. 3. 2020 bude u většiny výkonů pod 
objednávkou Kraje Vysočina spuštěn zónově-relační tarif VDV v rámci vnitrokrajských 
cest.  

- tarif Jihočeského kraje – k 8. 2. 2020 došlo k nárůstu kilometrického ceníku, což vedlo ke 
změně cen u mezikrajských linek. 

 
V průběhu jednání se na zasedání dostavili členové komise Pavel Štefan a Petr Piáček.  
 
Aleš Kratina poskytl členům dopravní komise ukázku informačního materiálu integrované 
dopravy Jihomoravského kraje, který je zveřejněný ve vlacích zajíždějících až na Vysočinu jako 
námět na zlepšení informovanosti. 
 
Eva Dlouhá vznesla dotaz na možnost doplnění trati 230 Nová Ves u Leštiny – Havlíčkův Brod. 
Pavel Bartoš přislíbil zaslání odpovědi. 
 
 
5. Různé 
Radovan Necid seznámil členy komise s činností Krajské správy a údržby silnic Vysočiny. 
Pohovořil zejména o těchto oblastech: 

- zdroje financování KSÚSV; 
- rozsah spravované sítě – přehled délek silnic po jednotlivých cestmistrovstvích/výrobních 

odděleních; 
- finanční zajištění činnosti KSÚSV; 
- finanční zajištění běžné údržby KSÚSV (včetně nákladů na mzdy); 
- hospodářský výsledek po zdanění za rok 2019 – hlavní činnost, doplňková činnost; 
- počet zaměstnanců, vývoj průměrné mzdy; 
- v roce 2019 bylo opraveno 249 km krajských silnic – 153 km asfaltové povrchy, 96 km 

tenkovrstvé technologie; 
- porovnání kvality silnic v letech 2013 – 2019 za celý kraj; 
- počty opravených a rekonstruovaných mostů KSÚSV; 
- vývoj celkové známky stavu mostů – celkový stav, 869 mostů; 
- přelom roku – změna organizačního schéma od 1. 1. 2020; 
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- KSÚSV v roce 2020, rok digitalizace; 
- finance na rok 2020; 
- spolupráce se zřizovatelem. 

 
Na základě diskuze z minulého zasedání komise připravil Aleš Kratina návrh usnesení 
k podpoře udržitelné mobility: 
Usnesení 002/02/2020/DK 
Dopravní komise Rady Kraje Vysočina 
vyjadřuje podporu 
radě kraje pro zavádění technologií nízkoemisní a bezemisní mobility v kontextu požadavku na 
ochranu ovzduší našeho regionu. 
Usnesení bylo přijato 13 hlasy (0 proti, 0 se zdrželo). 
 
Následovala diskuse o finančních prostředcích ze Státního fondu dopravní infrastruktury 
a případném vyjádření podpory, aby kraje o finanční prostředky nepřišly. 
 
Termín příštího zasedání byl stanoven na 27. února 2020, od 13.00 hodin, v sídle Krajského 
úřadu Kraje Vysočina, Žižkova 57. 
 
 
6. Závěr 
Aleš Kratina poděkoval přítomným členům a hostům za účast a ukončil zasedání. 
 
 
 
Aleš Kratina 
předseda Dopravní komise Rady Kraje Vysočina 
 
 
 
Hana Strnadová 
tajemnice Dopravní komise Rady Kraje Vysočina 
 
Zpracovala Dana Vrábelová dne 18. 2. 2020. 


